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PROCES VERBAL 

al şedinţei extraordinare din data de 11 octombrie 2023 a 

Consiliului Local al oraşului Copşa Mică 

 

 

Dl Secretar general: Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 345/2023 a primarului oraşului 

Copşa Mică. Constat că sunt prezenţi 13 consilieri din 15, deci şedinţa este statutară. Lipsesc 

domnii Pop Florentin şi domnul Szekely Ludovic. Publicitatea şedinţei s-a făcut prin afişare la 

sediul Primăriei oraşului Copşa Mică şi prin postare pe pagina de internet. Proiectele de hotărâre 

sunt însoţite de avizele comisiilor de specialitate. Supun la vot ordinea de zi. Ordinea de zi este 

aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea deplasării unei delegaţii în Germania, în perioada 

16-20 octombrie 2023 

 

Dl Moldovan Vlăduţ: Dacă e bună maşina nu poate veni cu ea? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am făcut o evaluare, costă undeva la 2.500 euro, combustibilul, e o 

maşină cu motorul destul de mare,  veche şi e pe benzină. E riscant să se strice pe autostradă. 

Dl Muntean Vasile: Cine o conduce? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: O să avem în echipajul de pompieri oameni care au permis de 

conducere pentru categoria respectivă. 

Dl Mátéfi Rezső: E mare maşina? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Am primit informaţii că are 5 tone, cântărită, masa maximă de 7,5 

tone. 

Dl Mátéfi Rezső: Bazinul cât e? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Cred că 1.000 şi ceva de litri. Maşina se cumpără de la primăria 

respectivă din Germania la un  preţ de 3.500 euro, maşina fiind acolo amortizată. 

Dl Mátéfi Rezső: Din ce an e maşina? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Nu ştiu exact, cred că din 1990. 

Dl Mátéfi Rezső: Cum aţi găsit-o? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Printr-o colaborare cu cei de la primăria Laslea şi ei au primit una 

printr-o organizaţie de saşi de acolo. El a căutat şi pentru noi. A venit într-un schimb de experienţă, 

un sas, omul se ocupă cu aşa ceva, e pensionar. 

Dl Mátéfi Rezső: Cât costă deplasarea? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Deplasarea se va încadra în limitele legii, exact cum scrie în lege, 1, 

2 nopţi de cazare, cât va fi cazul, nu ştiu să vă zic acum exact. Banii pentru maşină sunt din 

sponsorizări, de la firmele din oraş, pentru maşina de pompieri. 

Dl Munteanu Vasile: Trebuie făcut garaj, ca să o foloseşti pe timp de iarnă, cu încălzire. Nu poţi să 

ţi apa în ea iarna, fără încălzire, că creapă. 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: E un început. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizarii indicatorilor tehnico-economici în 

cadrul proiectului “Creşterea calităţii vieţii în oraşul Copşa Mică prin proiecte integrate”,  

Cod proiect 123741 

 

Dl Munteanu Vasile: Se  face suplimentare la drum? 

Dl Deaconu Adrian: Nu, s-a suplimentat la şcoală. 

Dl Munteanu Vasile: Deci la trotuarul de la biserică nu s-a făcut nimic. 

Dl Deaconu Adrian: Trotuarul de la biserică se face fără să se facă suplimentare. Sunt situaţii de 

lucrări care se gestionează încă dar nu necesită bani, modificări de valori. 

Dl Munteanu Vasile: Continuarea pănă la cimitir, acolo nu se mai face nimic? 
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Dl Deaconu Adrian: Nu, pentru că e neeligibilă. Am discutat cu constructorul, dacă rămân resturi, 

piatră, nu discutăm de asfalt, încercăm să facem. Există o explicaţie, nu că nu am vrut să îl facem, e 

în extravilanul localităţii, nu există acte pe el şi nu finanţează nimeni ceva pe care nu ai hârti. 

Dl Munteanu Vasile: Şi cine trebuie să facă actele? 

Dl Deaconu Adrian: Actele se vor face. Acum se fac intabulările sistematice, tot ce înseamnă 

extravilan, se fac prin proiectul acela. Momentan ce e extravilan nu am avut intabulat. 

Dl Mátéfi Rezső: Atunci când ne-ai prezentat proiectul că se face renovarea la şcoală, spuneai că se 

face tot, cu zugrăveli. Acum din câte înţeleg nu au fost incluse în proiect. Proiectul acesta PNRR 

sau cum se numeşte, era doar pe izolaţii termice, pe chestii din acestea. Acum văd că se mai bagă 

bani. Dacă totuşi s-au alocat bani, ceea ce am văzut noi când am fost la şcoală, sala de sport, atunci 

am discutat şi cu constructorul. În curtea şcolii, la sala de sport există nişte scurgeri de apă din 

curtea şcolii, ceva bazin, nu ştiu ce este acolo, o ţeavă spartă, veche, acolo trebuia refăcut. 

Dl Deaconu Adrian: Toate proiectele, în ţara asta, se fac de anumiţi oameni specializaţi care fac 

proiecte. Nici eu nu sunt mulţumit de toate proiectele, că îmi dau şi eu seama, dar vreau să spun că 

din punct de vedere legal, normativele de construcţie în momentul de faţă îi dă lui dreptul să facă 

proiectare în felul ăla, fără să încalce legea. Dacă ere o problemă de încălcare a legii, nu se făcea 

chestia aia. 

Dl Mátéfi Rezső: Eu nu mă bag în chestii tehnice. 

Dl Deaconu Adrian: Eu sunt de acord cu tine că trebuia să facă o izolaţie acolo, nu s-a făcut, asta 

este. 

Dl Mátéfi Rezső: Voi, primăria sau şcoala sau cine se ocupă, ca  beneficiar, oricum alocăm nişte 

bani în plus şi trebuia făcut. Oricum facem o investiţie în şcoală de milioane de euro, da, de ce să nu 

facem, 20-30 de ani să nu mai avem treabă. Eu garantez că în 5 ani de zile, sunt probleme în sala de 

sport. 

Dl Deaconu Adrian: Nu contest treaba asta dar din punctul meu de vedere, acum, eu, conducerea 

primăriei, consiliul local, nu poate să intervină în momentul de faţă. Proiectul trebuie terminat pănă 

la sfârşitul anului, altfel se opreşte finanţarea, se dau banii înapoi. Aşa de complicată a fost lucrarea 

asta.  

Dl Mátéfi Rezső: În sala de sport, au pus tartan, nu l-au îndoit pe perete, l-au tăiat şi au pus plintă 

normală. În clase s-a făcut cum e la carte. Ce spune proiectul? 

Dl Deaconu Adrian: Proiectul spune că vine tartan, nu zice că vine îndoit, ca vine neîndoit. 

Dl Mátéfi Rezső: În proiect ce scrie, vreau să ştiu. 

Dl Deaconu Adrian: Vii să îl vezi că e aici. 

Dl Mátéfi Rezső: Care e suma? 

Dl Deaconu Adrian: Avem acum suma corectă, ultima, 12.469.079,61 lei. 

Dl Mátéfi Rezső: Şi primăria cât pune? 

Dl Deaconu Adrian: Normal primăria, pune 1.470.000 lei, pentru că ai acte adiţionale, tot ce s-a 

făcut în plus şi ce ne-am asumat noi când am semnat contractul, 2% neeligibil. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu 12 voturi pentru şi 1 

abţinere (dl Mátéfi Rezső). 

 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului remuneraţiei brute a zilierilor care 

desfăşoară activităţi pentru unitatea administrativ-teritorială Oraşul Copşa Mică 

 

Dl Mátéfi Rezső: Cu ajutor social noi mai avem în Copşa? 

Dl Tăpălagă Nicolae Bogdan: Da, avem 2 persoane care pot presta şi care vin, în total 10-12 

persoane. 

 Proiectul de hotărâre este supus la vot şi hotărârea este adoptată cu unanimitate de voturi. 

 

Dl Mátéfi Rezső: Declar sedinţa închisă. 

 

Preşedinte de şedinţă                                                                   Secretar general 

Matefi Rezso                                                                                            Şerban Dorin 


